
  Fråga  
   

Fråga till Lars G Ohlsson 

Efter pandemin har intresset för att vidareutbilda sig ökat kraftigt. Både högskole- och 

universitetsutbildningar har högt söktryck till sina platser.  

Min fråga till Arbetsmarknadsnämndens ordförande Lars G Ohlsson är:  

Kommer alla som sökt sig till Komvux i höst få plats?  

Veronica Larsson (s) 

 


